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»Lep pozdrav vsem skupaj na novinarski konferenci. Najprej bi želel, potem ko so 
tudi ministri in ministrica predstavili normativni program dela za svoje resorje v 
prejšnjih dneh in tednih za letošnje leto, tudi sam na kratko pokomentiral to temo. 
Vlada sicer že od začetka leta ta normativni program intenzivno izvaja, je kar 
obsežen, letos popolnoma usklajen s srednjeročnimi načrti vlade za ta mandat. 
Skupaj ta normativni delovni program za letošnje leto obsega 763 aktov, od tega je 
nekaj več kot 200 predpisov iz pristojnostjo DZ, se pravi zakonov in drugih predpisov. 
Te akte bo vlada poslala v sprejem Državnemu zboru, ostalo pa so akti iz pristojnosti 
vlade, se pravi predvsem vladne uredbe in akti s pristojnostmi ministrstev, teh je 
približno polovica. Gre za pomembne predpise, ki v detajlih določajo, kako naj se 
posamični zakoni izvajajo in v zvezi s tem gre v glavnem za predpise, ki 
implementirajo sprejeto zakonodajo v lanskem letu. Prioritetnih nalog, ki so jih v 
prejšnjih tednih in dneh našteli moji kolegi iz vlade je preveč, da bi vse ponavljal, ste 
dokaj korektno o tem sproti poročali, naj podčrtam predvsem to, da bo glavni 
poudarek znotraj izvajanja normativnega programa vlade dan na implementacijo oz. 
uresničevanje okvirja gospodarskih in socialnih reform. Ta program predstavlja hkrati 
časovnico za realizacijo teh reform in iz tega programa je jasno razvidno, da je resna 
ambicija te vlade, da se vsa ključna zakonodaja vezana na gospodarske in socialne 
reforme sprejme v letošnjem letu. 
 
Seveda bo celo leto posvečeno tudi naporom za izpolnjevanje pogojev za prevzem 
evra. Slovenija je že v lanskem letu praktično izpolnila vse tiste kriterije, ki jih lahko 
zadnjega bo izpolnila konec prvega polletja tega leta, vsaj takšen je naš trden namen 
in tudi nič takšnega ni napoti, kar bi ta naš namen lahko ogrozilo, vendar pa kot je 
rekel na predstavitvi tudi finančni minister dr. Bajuk, ni dovolj, da nek nivo dosežeš, 
da nekatere kriterije izpolniš, tega se je treba tudi držati. In zaradi tega bo vlada še 
naprej, še posebej v prvi polovici letošnjega leta vodila zelo striktno javno finančno 
politiko, ki ne bo dovolila odstopanja od vsega tistega , kar zagotavlja Sloveniji 
uspešen prevzem evra v začetku leta 2007. Glede na to, da je zagotovo letošnje leto 
zaznamovano z našimi napori za modernizacijo številnih sistemov in podsistemov 
države, ki lahko Sloveniji omogoči, da bo pravočasno in na pravi način odgovorila na 
izzive, pred katerimi je država in izkoristila priložnosti, ki se ponujajo, smo naredili še 
nekaj dodatnih naporov za to, da bi ta modernizacija zajeta v spisek skoraj 70 
ukrepov znotraj okvirov gospodarskih in socialnih reform bila čim širše podprta in da 
bi tudi zakonodaja, ki bo pripeljala do realnih pravnih podlag za izvajanje teh ukrepov 
bila podprta s čim višjim konsenzom tudi v DZ. S tega vidika že nekaj tednov poteka 
intenzivno pogajanje dialoga socialnih partnerjev v okviru ekonomsko socialnega 
sveta, tam si prizadevamo za tolikšno uskladitev ključnih izhodišč, da bi bil možen 
podpis socialnega sporazuma tudi za prihodnje srednjeročno obdobje. Kot veste se 
je rok socialnega sporazuma, ki je veljal v preteklosti, iztekel konec lanskega leta. 
Pogajanja intenzivno potekajo, vlada je imenovala posebno delovno skupino, ki se na 
tehnični ravni pogaja in po mojih informacijah gredo zadeve naprej, je pa v tem 
trenutku še nemogoče napovedati, kdaj bodo ta pogajanja zaključena. 
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Kot veste smo na samem začetku, še prej preden je vlada sploh formalno sprejela, ta 
okvir gospodarskih in socialnih reform, predlagali parlamentarnim strankam in tudi 
poslanki in poslancu madžarske in italijanske narodnosti v DZ, da tako kot smo to v 
prejšnjih mandatih, ko je Slovenija skušala izpolniti vse pogoje za vstop v Nato in EU, 
podpisali oz. dogovorili nek sporazum, ki bi omogočil, da vse te ukrepe sprejmemo z 
čim večjim soglasjem. V ta namen sta bila organizirana dva sestanka, na katere sem 
povabil predsednike parlamentarnih strank. Na prvem sestanku je bila izražena dokaj 
visoka stopnja pripravljenosti, da se na osnovi izhodišč, ki so zajete tudi v Strategiji 
razvoja Slovenije dogovori nek skupen pristop k reformam, vendar pa so takrat v 
glavnem kolegi iz drugih parlamentarnih strank dejali, da morajo predlagani Okvir 
gospodarskih in socialnih reform še proučiti in da je potrebno nekaj časa, preden se 
lahko odločijo. Naslednji sestanek je bil potem, ko je ta čas potekel, vendar pa se je 
žal na tem drugem poskusu vsa razprava zavrtela okrog enega od 70-tih predlaganih 
ukrepov t.j. okrog davčne reforme oz. enega dela davčne reforme in na tistem 
sestanku je potem enostavno zmanjkalo časa za to, da se karkoli resnega 
dogovorimo, edino kar je bilo pozitivnega iz tega drugega sestanka oz. poskusov 
usklajevanja med predsedniki parlamentarnih strank je bila neka načelno izražena 
pripravljenost, da se je možno pogovarjati o vsakem posamičnem aktu posebej oz. o 
vsakem predlogu zakona, ki ga bo vlada poslala v DZ posebej. To je seveda vedno 
možnost, za to ni potrebno neke posebne pripravljenosti, lahko se nekje uskladiš, 
lahko se ne uskladiš, to je možnost, ki je vedno na razpolago, ni pa to nek skupen 
pristop ali ustvarjanje pozitivnega ozračja, ki je tudi zelo pomembno zato, da 
pridemo, ne samo do sprejetja potrebnih zakonov, ki omogočajo modernizacijo 
Slovenije, ampak da se to zgodi tudi v nekem pozitivnem vzdušju sodelovanja, ki 
seveda drugače vpliva tudi na izvajanje samo teh ukrepov. Na podlagi tega 
spoznanja smo v zadnjih dneh skupaj z kolegi iz Umarja ter Službe vlade za razvoj 
naredili še nek napor, oblikovali predlog dokumenta, ki nosi naslov Partnerstvo za 
razvoj in ki sem ga danes poslal predsednikom parlamentarnih strank zastopanih v 
DZ RS in poslanki in poslancu madžarske in italijanske narodnosti, ki sta tudi 
zastopana v DZ RS. V tem dokumentu ponujamo v podpis izhodišča, ki so v vseh 
ključnih programskih točkah vzeta iz Strategije razvoja Slovenije. Na ta splošna 
izhodišča so dodane te ključne usmeritve iz Okvira gospodarskih in socialnih reform, 
dovolj konkretno, da so smeri predlagane modernizacije popolnoma jasne in seveda 
po drugi strani dovolj splošno, da je to možno združiti v dokument na nekaj straneh,. 
Prejemnike tega pisma sem zaprosil, da proučijo osnutek oz. predlog tega 
dokumenta z naslovom Partnerstvo za razvoj in se do njega načelno opredelijo. V 
kolikor bom dobil od večine parlamentarnih strank seveda tudi opozicijskih pozitiven 
odgovor, bom predlagal še tretji poskus usklajevanja, sklical še tretji sestanek 
predsednikov parlamentarnih strank na to temo in tam bi poskušali ta dokument 
dokončno uskladiti. Tako kot v Strategiji razvoja Slovenije tudi v tem osnutku 
sporazuma Partnerstvo za razvoj temeljna beseda trajnostni razvoj in to so vezani 
predlogi ukrepov s katerimi lahko v prihodnjih letih Slovenija brez zategovanja pasu 
in kakšnih velikih pretresov ta cilj tudi dejansko doseže. V tem dopisu ne postavljam 
nobenih rokov, mislim pa da je v nekem realnem času vsaj do konca tega meseca 
dovolj časa, da se vse parlamentarne stranke do tega dokumenta opredelijo v tem 
smislu, da se lahko načelno določijo ali takšno pot podpirajo ali ne in v kolikor bo vsaj 
od večine prišel pozitiven odgovor bomo naredili še zadnji napor za uskladitev tega 
teksta. Zavedam se, da morebitni podpis takšnega dokumenta ne pomeni na prejšnje 
pristajanje podpisnikov na vse ukrepe, ki jih bo znotraj tega eventuelno predlagala 
vlada, bo pa možnosti za nesporazume pa tudi za neko apriorno nasprotovanje 
bistveno manj, če se poenotimo o teh temeljnih smereh modernizacije, ki jo Slovenija 
v prihodnjih letih potrebuje. Torej sam osebno sem relativen optimist, kar se tiče 
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pričakovanih odgovorov ta optimizem deloma vežem tudi na podobne predloge, ki so 
vodili tudi že k sklicu prvega sestanka predsednikov parlamentarnih strank, naj vas 
spomnim, da je takrat predsednik ene od opozicijskih strank, gospod Pahor, sam 
predlagal takšen način usklajevanja, pričakujem, da bo sedaj, ko gre za popolnoma 
konkreten predlog, seveda tudi njegova stranka ravnala v tej smeri, pričakujem tudi, 
da v tistih strankah, kjer odslej ni bilo resne razprave o teh predlaganih ukrepih 
reform oz. modernizaciji, do te razprave prišlo vsaj v tej prvi fazi načelnih opredelitev, 
ki je potreba za to, da se ta dokument sprejme ali zavrne. Toliko v zvezi s to temo, 
pismo in sam predlog tega sporazuma bo oz. je na voljo in ga lahko tudi sami 
konkretneje pogledate. 
 
Ne gre za nobeno skrivnost, ko boste ta dokument prebrali in če ste prej prebrali 
Strategijo razvoja Slovenije boste videli, da je to koncentrat tega dokumenta, ki se je 
pripravljal nekaj let in v pripravo katerega je bilo vloženega veliko truda tudi že v 
mandatu prejšnje vlade. 
 
Ob koncu tega uvoda še nekaj v zvezi z evropskimi zadevami. V zadnjem času je 
prišlo do nekaterih premikov pri ratifikaciji evropske Ustavne pogodbe, po proceduri, 
ki je ena najbolj zakompliciranih med državami članicami EU, je evropsko Ustavno 
pogodbo ratificirala Belgija oz. belgijski parlament, postopek je šel čez prvo fazo tudi 
v Estoniji kar pomeni, da bomo v kratkem imeli 15 držav članic EU, ki smo ratificirale 
evropsko Ustavno pogodbo. Kot veste, je to Slovenija storila med prvimi. To seveda 
ne pomeni, da je rešitev tega zapleta, ki je nastal zaradi negativnih referendumov na 
Nizozemskem in v Franciji pred vrati, pomeni pa to, da se vendarle krepijo tiste sile 
znotraj EU, ki se zavzemamo za to, da se ta postopek konča, da EU dobi pravila igre 
tudi za prihodnost in da se tudi v okviru tega dialoga po tem vprašanju ki je 
predvidena še znotraj te polovice leta, ko EU predseduje Avstrija v juniju vsaj naredi 
neka časovnica, po kateri se bo prišlo do končne ali vmesne rešitve. Naj vas 
obvestim tudi o tem, da smo uskladili datum obiska predsednika Evropske komisije v 
Sloveniji, to se bo zgodilo 1. marca, takrat bo poleg teh uradnih kontaktov predsednik 
evropske komisije nagovoril tudi poslance DZ tudi slovensko javnost preko kontaktne 
oddaje, ki jo načrtujemo, tako, kot je to naredil tudi že v številnih drugih državah 
članicah in to bo seveda tudi priložnost da primerjamo poglede Evropske komisije na 
reforme, ki potekajo znotraj EU in na ukrepe za modernizacijo, ki jih načrtujemo v 
Sloveniji v letošnjem letu.« 
 


